
468. workshop voor kenniszoekers

19.12.2022

Transcriptie van Elias, document van KFBR, vertaald door KFNL

Mehran Tavakoli Keshe - Ja, ... goede morgen, goede dag aan u. Zoals
gewoonlijk, waar en wanneer u ook naar deze serie luistert, van Kennis
Zoekers van de Keshe Foundation, Ruimteschip Instituut. We heten u
weer welkom. En op zoveel manieren gaan we terug naar het proces van
kennis zoeken.

In de afgelopen weken hebben we gesproken, onderwezen, wat werk
gezien van wat we in kennis van de Kosmische Straal (CR) hebben
ingevoerd. De stralen die, de velden die, de energieën die, vanuit de
kosmos naar ons komen. De kosmos is een groter huis, waarvan wij tot
nu toe in de kamer waren die Aarde heet. Nu openen we de deur om de
gang in te gaan, om de gangen in te gaan om andere kamers te vinden,
andere dimensies (D), (:18). andere sferen, en andere omstandigheden in
het huis dat we noemen, het Universum (U). En dan is dit één huis in de
buurt van vele huizen die we, Unicos noemen.

Maar wat voor ons belangrijk is, is hoe de structuur van deze
kosmische stralen, deze velden, deze energieën tot ons komen? Hoe
kunnen we het gebruiken? Hoe kunnen we het ontwikkelen? Hoe
kunnen we het begrijpen? Blijft het niet bij het woord "kosmisch"? Hoe
creëren we kosmische stralen, wat zijn kosmische stralen, en als de
wetenschappers dit niet begrijpen, en het niet gaan toepassen. Wat
was dan het doel van al dit werk. Het is niet het brood dat op tafel
wordt gebakken om te eten. Je moet leren wat voor deeg je moet
maken, wat je aan het deeg moet toevoegen, en waar het ingrediënt
vandaan komt, en welk ingrediënt je wilt gebruiken, en met welke
voordelen.

In de wetenschap van vandaag. Raken we aan de randen van de
wereld van de kosmische straling. We begrijpen het niet, de meesten
van ons hebben geen idee, we gebruiken het gewoon. In de wereld
van, of in de dimensie van de kennis, zijn we een beetje bekend met
een lager bereik, of middenbereik spectrum van deze stralen. We
noemen het X-rays (of röntgenstraling). (:20). We noemen het Alpha
deeltjes, of Alpha straling, we noemen het Beta, of we noemen het
Gamma. We hebben een afspraak gemaakt. En we hebben het werk
gedefinieerd, de schepping gedefinieerd, volgens ons eigen huidige



begrip van de wereld van de fysica. Maar hoe krijgen we toegang tot de
rest van deze wereld van de straling? Hoe creëren we die?

Sommige verklaringen van de straling zijn het meest belachelijke dat
de wereld van de wetenschap ooit heeft gedaan. Maar omdat de
anderen het niet begrijpen, gaan we gewoon door met "hetzelfde
spelletje" en niemand zal het weten. Een van deze, noemen we Beta
stralen, een van deze noemen we Gamma stralen. Maar in essentie, de
wereld van de wetenschap en technologie van heeft de man niet echt
een straling gedefinieerd. Waar ze eigenlijk vandaan komen? Waar
komen ze vandaan? Hoe zien we de schepping?

Dit is één van de vragen die ik jarenlang stelde aan mijn collega's in
Queen Mary College. Leg me eens uit wat een Beta ray is? Niet wat je
me vertelt. Het werkt niet, heeft geen zin. Als je het hebt over
röntgenstralen, iets wat niemand ooit heeft kunnen uitleggen, van
kinds af aan aan mij. Ik stelde deze vraag aan mijn vader toen ik
misschien 9 of 10 jaar oud was. Ik zei, jij bent de ingenieur, vertel jij het
me maar. Hij zei, we hebben een doelwit, we creëren een stroom, we
schieten erop, en dan komt er energie vrij. We noemen het een
röntgenstraal. (:22). Ik zei, Papa het werkt niet? Niet bij mij. Hij zei, dat is
wat het is. Ik zei: Papa, het werkt niet. Jij bent de ingenieur, jij weet wat
deze machines doen. Maar het is niet logisch. Hij zei, als het niet logisch
is, als je ouder wordt, probeer je het uit te leggen, maar dat is wat het is.

Toen ik in Queen Mary College aan een tafel zat met Dr. Shaun, Dr.
Lesley, wilde ik begrijpen wat er ontbrak in mijn kennis. Waarom we
niet, waarom dingen uit de hand lopen? Waarom onze kernreactoren
rampen veroorzaken? Omdat we het niet begrijpen. We denken van
wel, en we maken zulke uitgebreide constructies, we geven er 30
miljard dollar aan uit. Maar geloof me, geen enkele kernfysicus heeft
een idee wat ze doen in deze kerncentrales. Ze volgen gewoon, het lijkt
te werken, dus gaan we ermee door. Daarom lopen ze uit de hand.
Daarom zijn we bang voor ze. Daarom hebben we angst voor
kernbommen. Daarom zijn we bang voor wat we noemen stikstof, of
wat dan ook... helium, of wat voor gassen dan ook, dat ze gevaarlijk
kunnen worden. We kunnen niet controleren, we kunnen hun energie
afgifte niet controleren. We noemen ze neutronenbommen en de rest.

Omdat we weten hoe we een vuur moeten beginnen, maar we weten
niet hoe we het moeten controleren. En we gebruiken die controle in
kernbommen. Oké, we zagen het vuur, we laten het vallen en we
rennen. Laten we kijken wat het doet. Waar, in werkelijkheid in de
wereld van de wetenschap, als kernfysici zouden begrijpen, (:24). dat als
je een brand begint, je eerst het water en een brandblusser meeneemt,
dat als het uit de hand loopt, je er bovenop zit.



En dit is waar we op hetzelfde probleem zullen stuiten in onze
ruimtevaarttechnologie. We hebben het niet begrepen. We hebben het
probleem niet opgelost van de mens materie staat X-stralen en
Gamma stralen en straling. En als we nu de doos van Pandora openen
van de universele kosmische straling, wat gaat de mens dan doen? Een
ander, "steek het vuur aan en ren," omdat we niet weten wat het gaat
doen.

Stuur een man van de aarde naar de maan, hopelijk landt hij daar. Wat
gebeurt er als hij de verkeerde kant op gaat? Hoe breng ik hem terug?
Hoe land ik waar hij heen moet? Wat als het onderweg van hier naar de
maan in aanraking komt met een sterk magnetisch veld en wat
energie verliest, of in energie afneemt. En het arriveert op de plaats van
bestemming met een arm of been dat ontbreekt of een been dat
ontbreekt.

We hebben het verlaten, een deel van een test. En we proberen het
volgende week of twee weer vast te stellen, tot we de stabilisatie in het
systeem brengen. Omdat we konden zien, dat de kleine geluiden op de
achtergrond storingen veroorzaken, waar we geen controle over
hebben. Dus
moeten we vervangende energieën meenemen, zowel voor de

materietoestand als voor de energietoestanden.

Maar onze mensen begrijpen het werk van de kosmische stralen niet.
Het is "aap ziet, aap doet." Maar de aap moet begrijpen wat hij ziet, dat
hij kan doen. Dus, de les van vandaag gaat over kosmische stralen. Het
onderwijs van vandaag gaat over de essentie van de schepping van de
stralen in het universum. (:26). Hoe en waar gaan we heen? Omdat dit
het gereedschap is dat we nodig hebben om passagiers van het
universum te worden.

Wat betekent een kosmische straal voor jou? Energie voor voedsel.
Omzetting van energie om de Ziel te versterken. Je hebt richting nodig
van de overdracht, transmutatie. Je moet het transportsysteem van de
kosmische straal begrijpen. Hoe stuur ik je van hier naar de maan?
Wat is het principe erachter? Ik richt gewoon als een jachtgeweer, en

dat is het. Hopelijk land je daar? Of creëren we een nieuwe kennis, een
nieuw begrip?

Het is heel eenvoudig. Je gaat naar bed, je gaat slapen, je droomt van
de moeder die je 40 jaar geleden verloor, of de grootvader die je nooit
in het leven ontmoette, maar je communiceert met hen. De moeder
vertelt je verhalen over je grootvader, of wat je over 2 weken gaat doen.
Hoe en waar vind je de ziel van de opa? Hoe en waar vind je, weet je



waar de Ziel van de moeder is? En hoe gaat de moeder, die 40 jaar
geleden stierf, je vertellen wat er over 2 weken gaat gebeuren, of iets
gaat gebeuren, dat in een droom tot je komt. "Ik zag zoiets. Mam
vertelde me zoiets." En dan een paar weken later als het gebeurt, zegt,
"Oh god, mam wist het. Daarom had ik die droom."

Dus het is belangrijk voor ons om te begrijpen hoe we het leven in
stand houden zonder inmenging in de ruimte. (:28). Hoe geven we
jullie voedsel op deze planeet zonder iets anders? Het is te voorzien, dat
we gaan proberen, dat als er een ramp is, dat we massa's kunnen
voeden via de technologie van de kosmische stralen. Nu heb je rampen
in verschillende delen van de wereld. Je hebt vluchtelingen die op zoek
zijn naar voedsel. Aan de ene kant doodt de mens in naam van de
religie, bouwt en blaast blokken op, en doodt met tientallen
honderden. En aan de andere kant creëert de interactie van de velden
van deze planeet overstromingen, aardbevingen, en de rest. En laat
velen van jullie achter zonder onderdak, voedsel, tekort aan medicijnen
en al het andere.

Met de huidige kennis is dit waar een man het moeilijk mee heeft. Met
kennis van de Kosmische straal, zal de man in de woestijn, de man in
de door droogte geteisterde plaats niet sterven van de honger, niet
sterven van de dorst, niet sterven van (geen) onderdak. Als, hoe we
leren, en we faciliteiten creëren, dat we de dingen naar u sturen, dat in
plaats van door pakketten uit vliegtuigen van de Verenigde Naties,
UNICEF, en elke andere kromme basis. Met een veld van kosmische
straling. We verzadigen het gebied, jij neemt eruit wat je nodig hebt.

Maar hoe creëren we deze straling? Hoe creëren we deze
omstandigheden? Hoe begrijpen we, (:30). één als de banaan, en één
als de aspirine, en één als de veldstraling van wat jou kan  beschadigen,
en je noemt het antibiotica om het rotten van het letsel van de wond te
stoppen.

Toen we de amputatie en transmutatie van een teen deden, zagen we
geen infectie. Op een heel eenvoudige manier gebruikten we de
kosmische stralen. We gebruikten het begrip van de kosmische stralen
om dat punt, die plek, te geven wat het nodig heeft om te groeien. We
creëren de omgeving van de "groei".

Hetzelfde gebeurde in, want je kon het niet begrijpen, de situatie met
inrichten, het herbouwen van de hersenen van Naomi. De insluiting was
gemaakt, de schedel was er, we moesten alleen zorgen voor het
“metselwerk," dat het lichaam van de man de stenen samenvoegt en de
hersenen herbouwt, die gedeeltelijk verloren waren gegaan.



Nu is het geheim heel eenvoudig, het is open. Er is geen mysterie in
het begrijpen van de kennis en de wetenschap van het kosmische. En
het onderwijs van vandaag, het delen van de kennis met de
Kenniszoekers (KS), we proberen een klein gat, een kleine opening te
maken in de kennis van de kosmische stralen. Maar om kosmische
stralen te begrijpen, moeten we begrijpen wat de mens heeft gedaan
om de stralen te begrijpen. Hoe definiëren onze wetenschappers deze
stralen? En hoe kunnen we zelfs deze stralen maken zonder
materietoestand? (:32).

Rick, sta jij op de achtergrond? En kun je alsjeblieft in Wikipedia
kijken, en de uitleg van de röntgenfoto's opzoeken, en hoe we ze
maken. We gaan allemaal naar de ziekenhuizen. We maken
röntgenfoto's van ons lichaam, of we doen een serie snelle foto's die we
de CT Scan noemen. Het verschil tussen de CT-scan en de MRI, zoals
jullie allemaal weten, is de röntgenopname, of magnetisch veld
beeldvorming. Ook al is magnetisch veld beeldvorming zelf een
röntgenfoto. Het maakt deel uit van het spectrum van dezelfde
kosmische straal als de röntgenstraal.

We vangen dus verschillende delen van dezelfde kosmische straal op,
ontwikkelen er verschillende technologieën voor en noemen het
verschillende systemen. Maar wat is röntgen? Wat ik vandaag zou
willen doen. Ik neem graag de overgang van de groei van de kennis,
het spelen met röntgenapparaten als kind, naar de overgang van
kernfysici, en dan via die weg de weg wijzen naar de productie van
kosmische stralen. Dan zullen degenen van jullie die kennis hebben,
degenen van jullie die kennis krijgen, degenen van jullie die experts
worden in de ontwikkeling van de nieuwe wereld van de wetenschap,
het spoedig begrijpen.

In de komende dagen zal de Keshe Foundation oproepen tot een
collectieve bijeenkomst van de Universele Raad, de Aardse Raad en het
Kernteam om een beslissing te nemen. (:34). Dan zal die beslissing die
in die vergadering genomen wordt, de toekomst van de ontwikkeling
van de Ruimtetechnologie van de Keshe Foundation bepalen. Ik zal de
leden van de drie organisaties van de Keshe Foundation oproepen om
met spoed bijeen te komen om te beslissen, gaat de Keshe Foundation
verder met het oude systeem? Of brengt de Keshe Foundation een
totaal nieuw initiatief in technologie, en laten we waar het nu is, bij
degenen die er bij betrokken zijn. En we introduceren een nieuwe
technologie.

Het is de verantwoordelijkheid van de Universele Raad om die
uiteindelijke beslissing te nemen. Maar hij moet overleggen met de



Aardse Raad. Hij moet overleggen met het Kernteam. In hoe we
implementeren.
Wat we op de achtergrond hebben en hoe het zal zijn.
Ik zal u uitleggen wat het verschil zal zijn. Voor degenen onder u die lid

zijn van de Universele Raad, de Aarde Raad, en het Kernteam. Het
besluit is, dat de Keshe Foundation zal blijven en werken, en
ontwikkelen, en haar tijd en activa en kennis zal investeren in het
bouwen van waterbronnen, het bouwen van waterflessen, het bouwen
van vliegsysteem, het bouwen van allerlei dingen, voor meststoffen, het
bouwen van systemen en het ontwikkelen van technologieën voor het
schoonmaken van het milieu.

Of we beginnen een proces om alles via de technologie te leveren, en
laten de manier waarop de mens tot nu toe heeft geleefd varen. We
kunnen geen water de ruimte in dragen, we kunnen geen zuurstof de
ruimte in dragen. De mens in de dimensie van lichamelijkheid (P) in
het lichaam van de mens, zoals het nu is, zal in de ruimte in
milliseconden sterven, omdat er geen zuurstof is. Dus dat zet een grens
aan het totale begrip. (:36).

Wat dit betekent is, dat de vergadering van de Raad een besluit moet
nemen. En daarom leg ik het vandaag op tafel. Waar en hoe we
menselijk leven gaan vestigen, menselijke kolonies in de ruimte. En
voor de huidige tijd. Zetten we de productie van de waterfabrieken op
om plasma en de rest te maken, en verkopen het in de winkels en
beginnen mensen erin te brengen. En of creëren we een dimensie dat
je alle energieën van het water naar behoefte ontvangt, zonder dat je
daadwerkelijk water hebt? Dit is wat er gaat gebeuren met de mens in
de ruimte.

Vertragen we het proces? Of kunnen we het in één keer
binnenhalen? Wat zal dit ons brengen? Wat zal dit brengen voor de
kennis en de huidige structuur van de mens? Het zal
hoogstwaarschijnlijk de huidige economische situatie in de wereld
verspreiden. De politieke situatie zal hetzelfde doen.

Nu begrijp je waarom ik een paar weken geleden het lidmaatschap
van een jaar ondersteuning, of het doen van de jaarlijkse controle, en
de rest vrijgaf. Op een bepaalde manier, toen we die dimensie
vaststelden, ben je lid, je wordt verrijkt met het voedsel, met alles wat je
nodig hebt, wat je via het systeem hebt. Je zult merken dat je geen
backup nodig hebt van de fysieke dimensie. Dus je ziet dat we de
instelling er al in hebben gebracht.



Voeden we de naties en de mensheid, (:38). en ondersteunen het
systeem, dat we geen water nodig hebben. We hebben geen
kunstmest nodig om groenten of zaden te verbouwen. Dat we het dan
kunnen gebruiken, om elkaar te misbruiken door prijzen en controle,
met de honger en het beleid wat erop gebouwd is. Het is de
verantwoordelijkheid van de Universele Raad, en de Aardse Raad om
die beslissing te nemen, waar de kennis en de technologie van de
Keshe Foundation in de komende weken en dagen en maanden heen
zal gaan.

Gaan we door met de status quo? Of brengen we de kennis en geven
die vrij. Een nieuwe kennis zoals computers, maar met deze kennis zal
er geen honger zijn. Met deze kennis zal niemand het koud hebben op
de Noordpool, of warm en brandend in de Sahara. Omdat jullie deze
omstandigheden in de ruimte zullen hebben. Ik stuur je naar de
planeet zo en zo. Je bent op aarde 40 graden, 30 graden, drukt op de
stranden van Californië. En dan land je in min 50 graden, op een ander
punt met je bikini's. Zou de kleding van de man verleden tijd worden,
want zoals gezegd, sluiten we onze ogen voor de vrijheid van onze
vrouwen. We sluiten onze ogen niet om te zien, maar laten alleen toe
wie we willen zien. (:40).

Manifestatie van de lichamelijkheid of manifestatie in dimensies en
energieën van het universum? Maar we moeten deze dimensies
kunnen creëren. We hebben er een klein beetje van begrepen en we
hebben het verlaten. En de wetenschappers kunnen er verder niets
mee. We zijn vastgelopen met de X-ray. En dat komt van de
"schietwedstrijd." Maar het is een "shooting match" in de materiestaat
energie.

Wat is kosmische straling? Kosmische stralen zijn gedeeltelijk ook
onderdeel van de schietwedstrijd, maar van plasma's, en niet van de
toestand van de materie. Als de wereld van de wetenschap dit begrijpt,
hebben we de wereld van de Schepping doorbroken. Röntgenstralen
worden geproduceerd door energetische stralen te richten en op elkaar
in te slaan, en er altijd voor te zorgen dat we de juiste hoek hebben, het
juiste energieniveau, en de rest. En het juiste doelgebied, dat het de
juiste röntgen veldsterkte geeft. En als we die vergroten, hebben we
een betere intensiteit, betere beelden. Als de weefsels zachter worden,
krijgen we andere beelden. Je gebruikt niet dezelfde KB voor het
weefsel van een hart, als voor de hersenen. Dit is het eerste wat een
röntgenoloog je zal vertellen.

Dus, dit begrijpen komt tot het volgende punt, hoe we nucleair
materiaal in onze brandstofstaven, in kerncentrales richten? Totaal,
absoluut, volkomen op toeval. (:42). In röntgenmachines hebben we



meer controle. In kernreactoren met hogere energieën hebben we
geen controle. We vliegen op de stoel van onze broek, en we noemen
onszelf, "het brein van een nationale kernfysicus." Schande over de
kennis, die pretendeert alles te weten, en zelf vliegt door de "seat of his
pants." Als het uit de hand loopt, duwen we er "controlestaven" in en als
we niet genoeg kunnen duwen, krijgen we Fukushima. En als het
opzettelijk uit de hand loopt, krijgen we Hiroshima.

Wat doen we? Hoe breiden we deze dingen uit? Hoe begrijpen we
deze dingen? Wat onze toekomstige wetenschappers moeten doen.
Dit is de beslissing van de Universele Raad in de komende tijd.
Integratie van de nieuwe technologie met het huidige gebrek van de
mens.

Rick, lees ons voor hoe de mens röntgenstralen maakt en dan leren
we iets om ons werk mee te beginnen. Dit is de kennis van de man, op
zijn kennisboek, wat wij "Wikipedia" noemen.

R: Oké, dit is over de specifieke onderdelen genaamd, "X-rays" in
Wikipedia. Ik zal alleen de eerste paragraaf voorlezen, misschien geeft
het ons wat achtergrond. Een Xstraal of veel minder algemeen
X-straling is een doordringende vorm van hoge energie
elektromagnetische straling. De meeste röntgenstralen hebben een
golflengte van 10 pico meter tot 10 nanometer, wat overeenkomt met
frequenties in het bereik van 30 Penta Hertz tot 30 exa hertz, wat drie
keer 10 tot de 19e Hertz is in energieën in het bereik van 145
elektronvolt tot 124.000 elektronvolt. De golflengte van röntgenstraling
is korter dan die van UV-straling, en doorgaans langer dan die van
gammastraling. In veel talen wordt X-straling aangeduid als ?? "Ranta"
straling, naar de Duitse wetenschapper die het in 1895 ontdekte. Hij
noemde het X-straling om een onbekend soort straling aan te duiden.
Het meest bekende gebruik van X-stralen is het controleren op
breuken, maar X-stralen worden ook op andere manieren gebruikt.
Röntgenstralen voor de borst kunnen bijvoorbeeld
longontsteking en mammogrammen gebruiken we röntgenstralen

om borstkanker op te sporen. Omdat sommige van de geschiedenis
die je wilt weten hoe we produceren?

K- Ja, hoe produceren we?

De eerste X-stralen waren een soort ongeïdentificeerde straling
afkomstig van experimentele ontladingsbuizen. Dat zijn gasgevulde
buizen, met elektroden erin, vergelijkbaar met fluorescerende lampen.
Ze werden opgemerkt door wetenschappers die kathodestralen
onderzochten die door zulke buizen werden geproduceerd, (:46). wat
energetische elektronenbundels zijn, die voor het eerst werden



waargenomen in 1869. Veel van de vroege Crooke's buizen, zoals ze
genoemd worden, zijn vroege experimentele elektrische
ontladingsbuizen met een gedeeltelijk vacuüm. William Crookes en
anderen experimenteerden hiermee rond 1869-1875 en merkten
effecten op die aan deze buizen konden worden toegeschreven. Zij
creëerden ionisatie van de lucht in de buis door de hoge gelijkspanning
en dat was voldoende om de röntgenstraling te veroorzaken wanneer
deze de anode of de glazen wand van de buis raakte. Zij hadden dus te
maken met een paar van 1.000 volt tot 100.000 volt, en die spanningen
zijn voldoende om het röntgeneffect te veroorzaken.

De eerste experimentator die dacht onbewust X-stralen te hebben
geproduceerd was William Morgan in 1785. Hij beschreef de effecten
van elektrische stromen door een gedeeltelijk ontluchte glazen buis,
waardoor een gloed van X-stralen ontstond. ...er is Philip Lenard die in
1888, experimenten uitvoerde of kathode stralen uit de Crookes buis in
de lucht konden komen. (:48). Hij ontdekte dat er iets doorkwam dat
fotografische plaats blootlegde en fluorescentie veroorzaakte. Hij mat
het doordringend vermogen van deze stralen door verschillende
materialen. Er is gesuggereerd dat tenminste enkele van deze
Lenard-stralen eigenlijk X-stralen waren. En er is een geboren
Oekraïner, Ivan Puluj, die in 1877 verschillende soorten gasgevulde
buizen construeerde en deze blootstelde aan fotografische platen, die
donker werden als ze werden blootgesteld aan de straling van de
buizen. En het is interessant dat in 1894, Nikola Tesla in zijn lab
schadefilm opmerkte die in verband leek te staan met Crookes buis
experimenten. Hij begon deze onzichtbare stralingsenergie te
onderzoeken nadat Röntgen de X-straal had geïdentificeerd. Tesla
begon zelf X-stralen te maken met hoge spanningen en buizen van zijn
eigen ontwerp, evenals Crookes-buizen. Er werd Hazard ontdekt, en zo
merkte zelfs Nikola Tesla dat zijn assistentenhand verbrandde door
deze X-stralen. (:50). Dus stuurde hij een bericht naar anderen om
voorzichtig te zijn met experimenten, vanwege dit effect. En anderen
begonnen daar ook meer over te ontdekken, naarmate het vorderde.

K- In zekere zin is wat de röntgenmachines richten, hoge snelheid
stroom in een statische positie. Dan wat wordt uitgestraald, je richt het
in een ruimte, waar in die ruimte kun je Zet iets, of het nu een lichaam
van een man is of een object, en je legt vast hoeveel energie er door dit
systeem wordt geabsorbeerd. En hoe je het noemt, op wat wij noemen,
aluminium folies of verschillende soorten folies op de achtergrond, en hij
bevestigde het bestaan van de energie die door het lichaam gaat. Maar
laten we dit eens op een andere manier bekijken. Mag ik het even
overnemen, alsjeblieft?



Laten we dit op een andere manier bekijken. In het röntgensysteem
creëren we een hoge energie, we plaatsen een doelhoek, deze hoge
energie geeft de straling vrij, die door het plaatsen van een object in
ervoor, creëren we hoeveel dat object energie heeft geabsorbeerd.

omdat hij verschillende stralingen absorbeert.

Wat vertelt dit systeem ons? Wat leert ons dit? Hou deze kant apart.
We bekijken deze kant als een principe, als kennis. Dan hebben we nog
steeds deze blauwe pot, nog steeds als een lichaam van de man ?? zelf.
Maar, we staan toe, we willen geen beeld nemen, we zien hoeveel van
de velden die we er doorheen steken, het zal worden geabsorbeerd, en
hoeveel ervan, zal het overblijven aan deze kant. Of, wat zou het
uitwisselen dat het misschien zelfs hogere energie vrijgeeft dan wat
het eerder absorbeerde. Dit deel van het begrip, omdat je het begrijpt,
is heel eenvoudig te ontwikkelen. Dus, je hebt een specifiek materiaal
geïdentificeerd, je hebt een specifieke energie geïdentificeerd om je
een specifieke straling te geven, noem het, röntgen.

Als de man een stap verder gaat met de kennis die we nu hebben...
We creëren twee plasma's, en we besluiten dat ze op elkaar inwerken,
misschien in verschillende hoeken, (:54). misschien dezelfde, maar
verschillende sterkte positie van het plasma (tekent een spiraal).
Waarbij het energieveld van deze positie, hetzelfde is als deze, wat ons
een stralingsveld geeft in de sterkte van een banaan.

Ik draai het plasma iets naar een hogere sterkte, ik ga voor een diepere
positie in een sterkte (dieper in de spiraal), die nu deze is. Dit geeft ons,
in wisselwerking hiermee, een nieuw veld, een nieuwe dimensie. Dit
zou de kracht van het veld van rood vlees kunnen zijn. Maar, deze keer
in de X-straal is singulariteit van de velden. Hier heb je plasma van de
velden. Het is dynamisch, ze draaien samen en in hun interactie
creëren ze een plasma, niet als een straal, maar als een veld. Maar als
voorwaarde dat het intelligentie heeft, het heeft een ziel. In interactie
met het lichaam van de man zegt het, mijn schat, wat heb je nodig. Ik
ga door, neem wat je niet nodig hebt, ik breng het ergens anders heen.
Wat je niet nodig hebt kun je aan mij toevoegen, ik neem het van je af.
(:56).

Hier met de X-stralen laten we geen keuze. We raken, we gaan met
het begrip "plasma richten," dit noemen we, "Kosmische Plasma
Stralen," kosmische plasma velden. Velden met emotie, als je het zo wilt
noemen. Velden met rechtvaardigheid. Dit is wat we in de wereld van
straling zeggen, sommige lichten zijn foton en sommige zijn deeltjes.

In het plasma is de toestand van de interactie van de materie anders
dan de toestand van de plasma-interactie. Je kunt voorwaarden



scheppen, dat je ook alleen stralen creëert. Dan, als de mens deze
technologie begrijpt, dan beslist de mens over de sterkte van dit veld,
de sterkte van het emotieveld van liefde, de sterkte van het emotieveld
van pijn. Andere velden, andere dimensies.

En wanneer je dit brengt als een kosmische straal, een plasmatische
veldenergie, wanneer je een mens reist en je het kunt volhouden, zal
de mens aankomen met alle zintuigen van de emotie die hem op het
moment van aankomst ter beschikking staan. (:58). Hetzelfde gebeurt
wanneer je dit geeft aan iemand die lijdt aan depressie. Je laat plasma's
van Gans los, en geen velden.
We hebben de bedriegers tegenwoordig gezien, ze noemen het,

"kwantum." Overal waar je kwantum ziet in de wereld van welzijn,
schrijf eronder, "oplichters." Want er is geen kwantum in de dimensie
van de Schepping. Zelfs de kleinste, de kleinste mens, is nog steeds
groot naar een andere dimensie van velden van de Schepping. Dat wat
kwantumfysica is, het kleinste exemplaar nemen, maar nog steeds in
dat kleine exemplaar, is een andere dimensie van het universum.

En als je dit begrijpt, blijf je bij de wereld van het plasma en begrijp je
de schepping van het plasma. Als het voor mij gaat om, wat wij
noemen, de wereld van de Schepping, kan ik plasma's richten. Ik kan in
verschillende posities van sterkte van het plasma op dezelfde straal, of
op hetzelfde plasma. En tegelijkertijd velden van verschillende sterkte
creëren, die in hun interactie, (1:00). transformatie, transmutatie en
transport tegelijk mogelijk maken met de totaliteit van de emotie. Ik
ben hier als Ziel van de Mens (STM) die de Aarde verliet, maar ik ben op
de Maan. Hoe interageert mijn Ziel met de Ziel van de omgeving, met
de Traagheid van de omgeving, dat mijn lichamelijkheid (P)
gegarandeerd kan worden. Er is hier geen zuurstof, maar ik kan andere
dimensievelden op energieën gebruiken om te overleven, om te leven,
om het leven te onderhouden en in stand te houden.

Als onze wetenschappers in onze laboratoria dit begrijpen, en
sommigen van hen hebben het al begrepen, en de systemen die
worden ontwikkeld zijn in positie zonder dat zij het geheel begrijpen,
dan is de mens klaar voor dat punt van transmutatie. Dan komen we
niet met "twee protonen en twee neutronen" en noemen we het, Alpha
straling. Hallo... sinds wanneer? Wat wij noemen, "plasma entiteit" in de
materie staat is een straling geworden? Omdat we het nooit begrepen
hebben. Als je twee protonen en twee neutronen, die vrijwel hetzelfde
zijn, met een klein verschil, samenbrengt, krijg je velden die een
samensmelting zijn van de interactie van de vier plasma's. (1:02).

Nu moet de wereld van de schepping opnieuw definiëren. De wereld
van de wetenschap moet herdefiniëren wat alfastraling is. Alfastraling



is de interactie van de 4 verschillende plasma's, stralingsvelden in een
poging het evenwicht te bewaren. In welke interactie deze ook komen
samen, het is altijd een bepaalde gegeven energie.

Wat gebeurt er als onze wetenschappers nu altijd 4, nu 6 velden
samen laten werken?
Waarom noemen we het 6 protonen, en waarom noem je het, 3

protonen en 3 neutronen? Omdat de ene een iets hogere energie heeft
dan de andere. Dus, het probeert zijn energie aan de anderen te geven,
en hetzelfde met anderen, zij geven altijd een evenwichtig nieuw veld
vrij, dat we nu een nieuwe naam moeten vinden voor deze kosmische
energie. Wat gebeurt er in de volgende cyclus van 4 van deze? Een
nieuw veld, een nieuwe straling. Nu heeft de man de kennis van Gans's,
plasma's in dimensie.

In zekere zin hebben jullie als Kenniszoekers, dit begrepen zonder het
te begrijpen. Jullie mengden de CO2 plus Zn, (1:04). of plus wat dan ook,
en dan zeggen jullie, dit is goed voor Covid energie, om te overwinnen.
Mijn beste vrienden, jullie ZnO's en jullie CO2's, jullie werkten al met de
kosmische stralen zonder het te begrijpen.

Toen we in Teheran de eerste ruimte-kernreactor bouwden, begrepen
Iraanse wetenschappers niet wat er op tafel lag. Waarom degenen die
met mij werkten in de Sansano, en dan in Trani, en in Bari (Italië). Jullie
zagen me naar binnen brengen, degenen van jullie die in de Sansano
waren, jullie zagen de cilindergassen buiten het lab verbonden met de
leidingen naar de reactoren. Waarvoor? Om dit te creëren.

Het is erg moeilijk om terug te gaan en die "hoogspanning, blah, blah,"
om een X-straal te krijgen. Wat betreft de zaken waar zij zich op
richtten, hier heb ik te maken met het dynamische doelwit van Gans.
Daar maak je "mensenmaterie" stralen, hier maak ik kosmische stralen.
Maar kosmische stralen met dimensie van emotie, (1:06). met dimensie
van de gravitatie magnetische veldsterkte, altijd als een, wat wij
noemen, een veld.

Dus, de wetenschappers in de komende tijd, in de komende
maanden, Kenniszoekers, nu begrijpen jullie hoe de volgende stap in
de technologie zal komen. Als je in het veld van een woestijn staat met
duizenden mensen tekort aan water, duizenden mensen tekort aan
wat ze nodig hebben om te herstellen van energie, van een
beschadigde gebroken been infectie, duizenden mensen honger. Als je
de dimensie van de velden kunt creëren van wat je dacht, en je straalt
het, je downloadt het, wat je wilt dat de terminologie gebruikt. Je geeft
ze het water, je geeft ze het medicijn, je geeft ze het voedsel.



Maar zou dit nu een nieuwe dimensie brengen voor de wereldleiders
om de macht op te eisen? Of kunnen we een technologie leveren dat
degenen die in die staat willen komen, in deze toestand komen, dat ze
geen macht hebben. Ze worden behoeftig in de kracht van de velden.
En dan zal niemand ooit de macht opeisen om een leider te zijn. (1:08).
Maar we leiden elkaar allemaal naar succes. We leiden elkaar allemaal
naar een nieuw leven.

Gebruiken we satellieten om op hoog niveau te bombarderen, zoals de
Amerikanen gewend zijn? Of gebruiken we de satelliet om op hoog
niveau te voeden via plasma technologie? Moet elke man met kanker
met deze kennis, die via de emotie ontstaat?
Zou met deze kennis iemand dorstig of hongerig zijn op deze planeet,

of in de ruimte?

Nu begrijpt u waarom er een Universele Raad nodig is om de
beslissing te nemen. Regeren door middel van wetenschap en
technologie.

Dan komt het tot één grote vraag, hebben we al deze eenheden
nodig, of kunnen we één, en slechts één centraal systeem creëren, dat
de hele boel kan voeden? De man in de woestijn en degenen die leven
in de luxe van de appartementen van New York, of Londen, of Peking,
worden allemaal gelijk. (1:10). Dan komt het dat, maken we deel uit van
één wereldnatie? Dit is op geen enkele manier, of vorm, als een bron
van creatie. Het is als een bron van ondersteuning voor wat gecreëerd
is.

Hier heb je te maken met de mens, door de droogte lijden de dieren in
de Sahara, en door de droogte zitten de bomen in hetzelfde dilemma.
Als je dit doet, voeden de velden uit dezelfde bron alles wat op zijn pad
komt, ongeacht kleur, ras, religie, geloof, in de dimensie van het leven,
verticaal, horizontaal, intelligent of geen intelligentie. Dan op dit
moment, zou de leeuw, of de tijger, of een andere gier eten
de man die stierf van de honger, als de man wordt gevoed, en het dier

ook. Dit is de evolutie van deze technologie.

Dan zal in de toekomst de bron, deze, wat u noemt, dimensie van de
Schepping, in elke dimensie elk mens, elk geschapen ding in het
universum en Unicose voeden. (1:12). Je komt van de aarde en je komt
terecht op de planeet Zeus. Je komt van de Aarde en je belandt op
Mars. Je komt van de Aarde je belandt op de Maan, of je gaat naar een
ander universum. De bron is met je verbonden via de dimensie van de
velden. Je kunt voedsel naar beneden dragen, net als informatie, kennis



en energie. Maar je moet een voorwaarde, een proces ontwikkelen dat
het beide kan voeden, de dimensie van lichamelijkheid en de energie
als Ziel. Dat het punt van manifestatie, op het punt van levering van in
welke vorm dan ook, allemaal een geïntegreerd systeem blijft,
functioneren, met alle emoties en alle faciliteiten om in elke dimensie
te bestaan.

Gisteren in ons lab merkten onze mensen dit op, of de dag ervoor. We
hebben geen luidsprekers, we hebben geen geluidsdetectoren. Maar in
ons systeem hebben we emotie detectoren.
Onze generator en ons veldsysteem op onze oscilloscopen bewegen

onregelmatig. (1:14). Wat is er aan de hand. Ze gaan voor de lunch, en
het wordt stil en rustig. Ze zijn nog steeds in hetzelfde gebouw, ze
maken nog steeds hetzelfde lawaai. Op het moment dat ze weer
binnenkomen, omdat de emotie van de tijd is veranderd, is er een
verantwoordelijkheid van de emotie die denkt aan de vriendin, het
koken vanavond, naar de bioscoop gaan, verstoort de velden.
Het geluid is niet veranderd.

Dit is wat er gebeurde in de 16e test. Er waren veel mensen aan het
hoesten, en buffelen, en lawaai aan het maken. Maar op het moment
dat we zagen, en we lieten het zien, zagen we vrede, eendracht. Maar
toch was er lawaai van hoesten en alles. De Zielen van een hogere
energie geven niet om welk lawaai de man maakt, om wat er in het
universum gebeurt. Omdat ze bij de Totaliteit van de Ziel zijn.

In de sessie van morgen neem ik jullie mee naar een dimensie waar
jullie nog nooit geweest zijn, maar die de komende tijd deel zal
uitmaken van het levenspad. Degenen onder jullie die op 20 december
(januari) deelnemen en de Ziel van de Schepper ontmoeten, zullen
jullie eigen Ziel ontmoeten.
Hoe kun je proberen te geven, een andere ziel te vervolmaken, als je

eigen Ziel in tweestrijd is, en niet in orde is, om te kunnen geven?

De vluchtsessie van morgen zal een nieuwe dimensie brengen. En
deze keer hebben we meer mensen dan de vorige keer. (1:16). Daarbij
zullen jullie elkaar ontmoeten. Veel van jullie kwamen in de eerste
bijeenkomst, ik heb kanker, ik heb een probleem, jullie kwamen
allemaal om te nemen. Kom deze keer om te geven, kom deze keer om
in balans te zijn, en kijk wat je brengt aan degenen die niet in balans
zijn. Je kunt niet eten als je maag vol rotzooi zit. Wat zegt moeder, eet
geen snoep, eet dit niet, drink dat niet, je mag niet eten. Omdat je
maag dan vol zit. Jullie komen allemaal naar de bijeenkomst van de 16e
met een maag vol rotzooi, en jullie hoopten een diner te krijgen waar je
je goed bij voelt. Maar jullie zijn allemaal, min of meer, met lege handen



vertrokken, omdat jullie niet gewacht hebben tot de rotzooi opgeruimd
was.
Je moet je realiseren, het proces, wat het is, hoe de kosmische stralen

zullen komen te vervangen om er deel van uit te maken. De systemen
van morgen zijn anders dan de systemen die we de vorige keer
hadden. Er zijn toevoegingen, er zijn systemen, dat we voor het eerst
geen menscommunicatie gebruiken tussen de Schepper, de generator,
en het systeem dat verzendt.

Vroeger, op de 16e, hadden we telefoonlijnen, net als jullie. Deze keer is
er een grote stap, met wat wij noemen, (1:18). de introductie van de
kosmische stralen. Hoe voel je je deze keer? Er is geen satelliet mobiele
telefoon verbinding tussen de twee posten van de Keshe Foundation.
Deze keer kun je niet komen spieken. Het eten van de koekjes, en het
fruit, en het drinken voordat je op tafel komt en zegt, ik heb honger.

De president van Roemenië heeft de afgelopen maanden tegen zijn
volk gezegd dat mensen in zijn land kunnen leven van tweeënhalve
euro per dag. Ja, van water en brood.
De prijs van de tomaat in Roemenië is hetzelfde als supermarkten in

de rest van Europa. In Europa krijg je vier of vijf keer meer loon dan de
pensioenen. En je krijgt levenslang.
Met de nieuwe kennis kan elke man in Roemenië, Bulgarije, in

Londen, in New York, in Peking, van precies dezelfde levensgenoegens
leven, niet eens met het financiële rendement, maar begrijpen waar ze
het vandaan halen, en wat ze moeten bijdragen aan de volgende cyclus
van het leven. Dan geven we de twee en een halve euro terug aan de
president. Laat hem leven in de dimensie van lichamelijkheid en kijken
of het mogelijk is. (1:20).

Waar, met het begrijpen van de krachtvelden van het universum, en
het ontwikkelen van de nieuwe technologieën, kan ik uw niet
terugsturen van de Maan, sorry, uw abonnement is afgelopen, u heeft
10 dollar, u heeft 9,9 gebruikt. Dit is waar het monetarisme zal
veranderen. Dit is waar de nieuwe technologie veel veranderingen zal
brengen.

Het in stand houden van het leven in het hele universum wordt de
verplichting van elke man op deze planeet. Als je leven, het in stand
houden van leven, en je leeft het leven dat past bij de emotie om te
dragen. Op een bepaalde manier, als je het begrijpt, heb je 8 miljard
mensen, en zoveel triljoenen andere dieren met emotie en ziel, dat is
de planten bovenop zetten. Iedereen creëert en geeft een veld vrij, dat
hij als overschot niet nodig heeft, en in collectiviteit van interactie met
het centrale, in begrip van de emotie van de velden van de planeet, het
is beschikbaar voor elke reiziger van het universum.



Het is heel erg, ik heb een mooie jurk in de kast hangen, ik had
vroeger maat 10, ik heb nu maat 14, ik bewaar hem niet, in die zin dat ik
op een dag misschien 10 word. Iemand die 10 is kan ervan genieten.
Zoals ik mijn plezier ermee had. (1:22). Zo is het ook met de energieën
van de Schepping, zo is het ook met wat komen gaat. En dan zullen we
het volgende dilemma zien, dan zullen we zien of u de volgende positie
begrijpt, dan begrijpen we door de schepping, het begrijpen van het
proces van productie van de kosmische stralen, door interactie van de
plasmatische magnetische velden, dat de mens er nu onlangs toegang
toe heeft gekregen door wat wij noemen, de Gans technologie. Het is
de sleutel tot leven in balans, het is de sleutel tot wereldvrede, het is de
sleutel voor de mens om te kunnen leven in een dimensie van het
universum, waar dan ook.

Hoe kan ik je van de aarde naar de maan sturen? Weet je nog vroeger,
ze stopten je in een kanonskogel en schoten je neer, en ooit landde je
op het net, en
soms, sorry, pech, je landde op de grond. Zelfs als je op het net landde,

was het geen garantie, dat je het zou overleven, gebroken nek,
gebroken armen, en de rest. We hebben niet de mogelijkheid van het
kanon. We hebben het vangnet niet nodig.

De mens moet een technologie ontwikkelen die de mens op de maan
laat landen op de plaats waar hij wil zijn. Een paar seconden. Hoe doe je
dit? (1:24). Wat is het geheim in de dimensie van transmutatie? Hoe heb
je de ziel van je oma gevonden? Of je moeder 40 jaar geleden stierf?
Kwam je bij je moeder aan met vermiste benen en armen? Oma zei, of
de moeder zei, waar is je arm? Heb je die verloren op de weg van je
lichaam naar hier? Wat is er met je ogen gebeurd? Heb je jezelf ooit
gezien in een droom met je bril die probeert uit te zoeken waar de
moeder is, waar de oma is? Of je ziet door de Ziel van de energie, en je
ziet oma nog steeds met een bril op. Want dat is de indruk die je had in
je Ziel van de Oma.

Gebruikte u een kanonskogel van uw Ziel naar de ziel van de moeder?
Of wist je lichamelijkheid via de link van de Ziel van de Kosmos waar de
moeder is. En jij? Die imperfectie. De taak van de nieuwe
ruimtetechnologie is dit. Ik moet je elke keer veilig op de maan laten
landen, en je elke keer terugbrengen.

Ik heb deze week een proef afgebroken, omdat er te veel lawaai op de
achtergrond is. Ik verlies misschien een arm en een been aan de
transmutatie. Ze vinden het niet leuk, maar sorry, ik moet 100% correct
zijn voordat ik je kan verplaatsen. En het mooie is, ik hoef niet in de



positie te zijn om het te doen. Ik kan in New York zijn, en de radio
transmutatie in Linz. Ik kan in Saoedi-Arabië zijn en jouw transmutatie
in Accra organiseren. (1:26). Maar ik kan geen bemoeienis hebben en
verliezen of toevoegen, door de emotie van de ??anderen.

Ik moet een filtersysteem maken, dat altijd een bepaalde bandbreedte
heeft van de energie in de kosmische straal, die ik de Ziel en het
transport kan voeden. Elk verlies, elk ongeluk, elke interactie met een
ander plasma onderweg... . Maar hoe krijg ik je naar de maan? Wat is
het geheim?

Hoe kan ik je transmuteren over deze spanwijdte, kleine spanwijdte
van ons zonnestelsel? Vergeet de sterrenstelsels en de universums. Ga
terug naar het principe van de leer. We hebben altijd gezegd, in de
wereld van de plasmatechnologie, dat de sterkste, degene die meer
heeft, aan de kleine geeft, dat in de interactie van de twee, de twee in
evenwicht komen. Maar deze keer, deze interactie, dit lichaam van de
man heeft een emotie, en de emotie verandert. Je bent bezorgd om
van Londen naar New York te gaan, wat er gaat gebeuren, wat dan ook,
wat dan ook.
En dan kom je aan in New York, je komt de angst, de bezorgdheid, wat

dan ook, zou het op tijd zijn, zou de zoon er zijn om me op te halen,
allemaal weg, De zoon is op het vliegveld, hij haalt je op, je gaat naar
huis. Wat gebeurt er als het vliegtuig te laat is? Dus, je emotie gaat met
je mee.

zonder angst, met zekerheid, dat ik land waar ik heen ga. Het principe
begrijpen. Ik beland niet op Mars, en ik beland niet in een ander
sterrenstelsel, ik beland op de maan, omdat mijn...
mijn zoon haalt me op, ik ontmoet de ziel van mijn zoon, dan zien we

er in de fysica allebei uit als een aap, we gaan wandelen, maar we
weten dat wij het zijn, het zijn vader en zoon, maar we zien er deze keer
uit als een aap omdat de aap hier geen zuurstof nodig heeft, geen
kleding nodig heeft en we overleven, genietend van elkaars
aanwezigheid in de dimensie van fysica of Ziel.

Dus, hoe vervoer je? In het proces van de transmutatie ga je terug naar
wat ik net onderwees, het creëren van gravitationele magnetische
velden, wat de veldsterkte is, op de veldsterkte van de emotie en
lichamelijkheid van jou. Dan weten we dat jullie naar de Maan willen.
We weten dat we een kopie van jou hebben. We moeten binnen ons
systeem een miniatuurversie van een kleinere van jou creëren om op
dit punt te zijn. Waar door interactie van de velden in het geven aan, je
naar de overkant gaat. Maar met de emotie van aankomst op hetzelfde
moment. Je bent je eigen kanon en je bent je eigen doelwit. (1:30).



Dus, het begrijpen van de plasmatechnologie en de kosmische straal
is de sleutel tot de reis van de mens in de ruimte van het heelal op nul
tijd. Maar de wetenschappers moeten dit principe begrijpen. De
wetenschappers van de mens moeten dit veld kunnen ondersteunen
dat in interactie met iets anders, je hier niet aankomt met een been dat
ontbreekt. Omdat de gecompenseerde velden voor de energie van het
been dat het al is, het is gecompenseerd voor wat weg is.

Vergeet niet, toen we het brein van Naomi bouwden, kregen we geen
bult bovenop het hoofd, we bouwden in het gebied dat ontbrak. Dus
de velden leven al, wetend wat er gecreëerd moet worden. Ga een stap
verder, en begrijp het onderwijs van vorige week en de week daarvoor.
En ga terug naar de 16e, we namen je mee om de Ziel te zien, om deel
te worden van de Ziel van de Schepper. Dit was voor mij een
gemakkelijkste taak, want, hallo, "Ik heb de mens gemaakt naar het
beeld van Mijzelf." Ik heb een kleine Ik in jou. Dus, wanneer ik je nodig
heb om te verheffen, hoef ik alleen maar dat beetje van Mij aan te
sluiten. Het was geen grote klus, toch?

Nu begrijp je de technologie, de kennis van de Schepping. Het kan me
niet schelen welke kleur je hebt en waar je woont in het universum, dat
beetje van Mij, dat het beeld is van Mijn Ziel, Mijn veldkracht in jou
heeft Mij met jou verbonden. (1:32). En daarom is het zo gemakkelijk als
we je de grafiek lieten zien, we vertellen je dat dit de tijd is waarin de
man zijn Schepper ontmoette. Omdat het nu in balans is. En we
namen jullie agenten mee, die jullie tot Hem brachten.

Nu begrijp je de technologie achter plasma, achter Gans technologie,
achter de wereld van de Schepping. Ik vraag me af hoeveel van jullie uit
de sessie van morgen zullen komen als mensen die je was voordat je
naar binnen ging. In de dimensie van emotie, in de dimensie van
toewijding, in de dimensie van Totaliteit, om de Schepping te begrijpen.

En op het moment dat je beweert: ik heb het allemaal begrepen, ben
je eigenlijk verder opgeschoven naar (van) het punt van de Schepping,
omdat je er niets van begrepen hebt. Hoe nederiger je wordt, hoe
dichter je bij de ?? komt. Hoe meer je de kennis van de Schepping
verzamelt, hoe dichter je komt om niets te begrijpen van de wereld van
de Schepping, zoveel als in de Schepper is.
Dit maakt deel uit van het leerproces, het begrijpen van het werk van

de stralen, het begrijpen van de interactie van de stralen. Ik bracht jullie
dit op een heel eenvoudige manier in het oorspronkelijke werk van de
Keshe Foundation toen jullie begonnen met het maken van de
spoelen, maar jullie gingen allemaal naar de energie. (1:34). We hebben
jullie verteld, ik heb met jullie geoefend, ik heb jullie alles geleerd wat ik
wist.



Oké, daar ben je voor. Gans bedekt het met CO2. Gans coat het met
Zinc, blah, blah. Waarvoor? Het metaal was dat, straal van het elektrische
veld en de Gans'en waren het doelwit. Je hebt het nooit begrepen, je
kunt het niet begrijpen, want de aap is een aap, maakt niet uit welke
jurk je hem aantrekt. Een koningskiel maakt van de aap geen koning.
Omdat er geen intelligentie is om te begrijpen wat de taak van een
koning is.

Ik heb op alle manieren en mogelijkheden geleerd hoe je kosmische
stralen maakt vanaf de eerste dag. Rick las ons net voor, dat ze een buis
als een TL-buis vonden en de gassen velden konden uitstralen. Hallo.
Nu begrijp je het. De mens moet teruggaan.
Kenniszoekers moeten teruggaan naar de eerste leringen. En nu de

kennis begrijpen in de materie van plasma, als een Gans. Interactie van
de Gans, en niet twee velden, wat gezien is in een van de Intro's. Ze
komen samen en maken een plasma. (1:36). Dit zijn zelf velden, geen
stralen. Ze hebben een Ziel, ze moeten inzicht hebben in de Totaliteit,
zodat de mensheid in de komende tijd naar de volgende stap kan
gaan.

En dit is wat onze wetenschappers aan het bouwen zijn. En dit is waar
onze wetenschappers op dit moment mee bezig zijn. Maar, laten we
zeggen, 50% van de tijd weten ze niet eens wat ze doen, omdat het er
is. Totdat ze iets zien en zeggen, "oh." Maar wat is de kennis erachter?
Wat heb ik gemist?

Ik discussieerde met de Kenniszoekers in de discussie van de
afgelopen 24 uur, 48 uur, dat één systeem uit Linz genoeg is om de
hele mensheid te voeden. Waarom moeten we dienstencentra maken?
Onze eigen wetenschappers in onze onderzoekscentra hebben dit nog
niet begrepen. Hebben niet voorbij het hek gekeken.

Dan, als je begrijpt dat één systeem in Linz je kan voeden, je Ziel kan
verheffen, je energie kan brengen om warm te zijn, je communicatie,
transport en al het andere dat je nodig hebt, kan creëren. Dan begrijp
je dat, hiermee wordt je nu de volgende Schepper.
Zouden we dit het "Huis van God" noemen, dat God voor ons degene

is die alles schept? (1:38). Of zeggen we dat we voor het eerst het
scheppingsproces hebben begrepen?

Hoe lang zal het duren voor de mensheid om dit proces te doorlopen,
het is de nederigheid van de mens in het verkrijgen van kennis, niet in
zijn arrogantie, dat "ik de kennis heb." In de oproep van de Universele
Raad en de Aardse Raad, en de leden van het Kernteam in de komende



dagen, moet de mensheid een beslissing nemen, dat hoe de
wetenschappers van de Keshe Foundation de technologie aan de
mensheid zullen leveren, zonder dat ooit iemand het weet.

Het leven moet op deze planeet worden als het mooie spel. We doen
allemaal mee, we trappen allemaal tegen de bal, we genieten ervan om
te zien of we een doelpunt kunnen maken. Maar als het spel afgelopen
is, zijn we allemaal
vieren, genoten we van elkaars aanwezigheid op het veld. Die bal was

onze verbinding, die "bal" moet voor de mens de kennis zijn. En de
mensheid en de rest van de geschapen dingen, de spelers op het
voetbalveld. Geen tackles, geen geduw. We spelen allemaal om te
genieten van het spel van het leven. (1:40).

Nu begrijp je het. Hopelijk begrijpen sommigen van jullie nu de positie
van de man, de positie van de technologie, en wat ik leer, en wat het
doel van de leer is geweest. We zijn tot dat standpunt gekomen, dat de
mensheid door de Ziel van haar vertegenwoordigers moet beslissen
over de toekomst van de mensheid, dat allen gelijk zijn, dat allen
moeten genieten. En tegelijkertijd een overgangstijd, dat de Totaliteit
kan worden ingevoerd, dat de mens dit proces doormaakt.

Dan komt de volgende stap, als we dat hebben gedaan, de interactie
van de STM met de Ziel van de Universele Gemeenschap, misschien in
de dimensie van lichamelijkheid. Maar het proces moet beginnen. De
leraar, door een gids, door ??ons, op verzoek. De leerling van de mens
in de vorm van de Universele Raad en de Aardse Raad om bijeen te
komen en het plan op te stellen, wat de toekomst van de mensheid zou
zijn. De Kenniszoekers en de laboratoria van de Keshe Foundation
zullen de wensen van de Universele Raad leveren, dan begrijp je waar
we staan.

Wij verkopen u geen droom, wij creëren geen andere profeet, wij
creëren geen andere godsdienst. (1:42). Wij creëren een systeem, dat de
mensheid zal leven door het proces van de Schepping, en niet door het
proces van de fysieke dimensie van de mens, de ademhaling, en alles,
en de pijn en de rest.

Maar onze wetenschappers moeten begrijpen, en de mensheid als
geheel, en de rest van de Schepping op deze planeet moet door een
overgang, of is het besluit van de Universele Raad om in één beweging.
Er zullen veel problemen zijn in één beweging, enorme problemen.
Maar toch kan het overwonnen worden.



U kunt niet deelnemen aan de vergadering van morgen om de Ziel
van uw Profeten te verheffen van het niveau van de Geest, want de
Zielen zijn allen gelijk, wanneer u een "beschadigde vogel" draagt in de
vorm van de vorm van de Geest van de man. Onze eerste taak is om de
man te repareren. Op een manier om hem te verheffen, op een manier
om hem een oplossing te geven. Dat hij daarna genoeg heeft om aan

zijn eigen Boodschappers te geven om die van hen te repareren.

Nu begrijp je waarom we het systeem voor morgen hebben opgezet.
Nu begrijp je het proces, dat we morgen met je meenemen. Veel
mensen vertellen, en ze hebben gevraagd, wat er morgen gaat
gebeuren. Kom en zie. En zie of je de kracht hebt gekregen in de kennis
van de Schepping, dat je de Geest van jezelf kunt verheffen, (1:44). dat
je met dat overschot dat je hebt verheven, de Geest van de anderen
kunt geven en herstellen. En dat je, in dat punt, de Geest van de
Boodschappers kunt verheffen, dat in dat punt door hen, dan worden
zij het centrum om de rest te verheffen. En dan zullen we het einde
zien van alle conflicten, en een vrede in de dimensie van de Ziel, en de
Ziel van de Fysiekheid van de mens, die de ware vrede brengt.
Dus, ik wens u, en ik hoop dat u de leer van vandaag begrepen hebt.

En als u dat deed, hoop ik dat u het punt van verheffing vindt. En, zoals
de religieuze mensen zeggen, "redding" voor het geheel van de
structuur van de Ziel van de lichamelijkheid van de mens, dat je
daarmee geen vrede kunt vinden in een andere dimensie.

Mijn wens, mijn verlangen, mijn hoop, als leraar, is dat de studenten
het begrijpen en dat ze klaar zijn om de vruchten van de kennis te
genieten. Als het universele spel begint, als de kosmische stralen en het
begrijpen van de schepping van de kosmische stralen, wordt de sleutel
voor de mens waar een veld te zijn, wanneer een materie te zijn,
wanneer een straal te zijn. En wat moet je geven, houden,
onderhouden, elke staat volgens de wens en de liefde van de eigenaar,
en niet je eigen hebzucht, domheid, en wat ik noem, onwetendheid.

Ik hoop dat ik u op een punt heb gebracht, en ik hoop dat u vanaf
vandaag begrijpt wat de volgende stap is, (1:46). zoals we stap voor stap
hebben gedaan in de afgelopen weken en maanden. En ik wens een van
de meest oprechte dingen voor ons team in onze labs, dat ze naar het
volgende punt gaan.

Dank je wel, Rick. We gaan naar een fysieke menselijke pauze en dan
komen we terug, en we eindigen rond 11:30 of zo, vandaag. We zijn de
laatste twee weken op reis, om de problemen van de Keshe
Foundation, die wij veroorzaakt hebben, op te lossen. En hopelijk zijn
we voor morgen terug in Linz, om die verandering te kunnen brengen.
Dank je wel, Rick.



En neem ons mee door een pauze en we komen terug. .. (1:47:40).

<< PAUZE >> 468 KSW (1:52).

Het onderwijs eindigt nooit, het delen van kennis eindigt nooit. Laten
we kijken of er vragen zijn, want we hebben geen tijd vandaag.

Vraag: Jalal ... Mijn enige vraag is, is er een manier voor de
Kenniszoekers om de Stichting te helpen of te steunen en deze
problemen te overwinnen?
K- Welke problemen?
V: Dat wat u net zei dat de stichting erdoor komt?

K- Nou, onze positie is financieel, en het is gecreëerd door een
kenniszoeker die zich voordeed als kenniszoeker, een grote fraude. De
zaak is nu uit onze hand. En hoe lang we er door zullen gaan, om het te
stabiliseren, weten we niet. Financieel gezien is de Stichting is... We
hebben het de afgelopen twee maanden stabiel gemaakt, sinds we
ons realiseerden dat we zijn opgelicht door Knowledge Seekers.

En een aantal kenniszoekers die ons hielpen, komen door ons
probleem in de problemen. We hebben geprobeerd de uitbreiding in
het werk van de Stichting te brengen. We hebben onmiddellijk een
aanzienlijke financiële steun nodig om stabiliteit te brengen. We doen
het meeste zelf. Zodra dat uitkomt, zelfs als garanties, die we
terugbetalen, in de toekomst. Zodra het klaar is, kunnen we verder
gaan. (1:54). We stoppen niet. We stoppen niet, we zijn zelfs niet gestopt
met dit.

Je moet je realiseren, dat we er ingeluisd zijn om opgelicht te worden,
door iemand die beweerde een Kenniszoeker te zijn. Hetzelfde patroon
als voorheen, we vertrouwden en bleken een van de grootste
fraudeorganisaties ter wereld te zijn. Er zijn 7 landen, 10 internationale
banken bij betrokken, en de zaak is uit de handen van de Keshe
Foundation. Het is niet iets wat we deden, iets kleins. Dit was iets om



verandering te brengen, en de zaak is nu uit de handen van de Keshe
Foundation.

Maar het team van de Keshe Foundation op de achtergrond heeft
zoveel mogelijk ondersteund. Een paar Kenniszoekers zijn daardoor in
grote financiële problemen gekomen. We proberen een manier te
vinden om het voor hen op te lossen. Maar zelfs degenen die in de
problemen kwamen, creëerden een probleem voor de Stichting. Op
een bepaalde manier, dacht ik vanmorgen, dat de hele zaak de boeken
in evenwicht bracht.

Maar we gaan niet failliet, maar we hebben dringend behoefte aan
financiën. Zelfs op korte termijn, op lange termijn. Sommige van de
Kenniszoekers hebben ons op de achtergrond geholpen om in stand te
houden. En we doen veel zelf om dat in stand te houden. Maar we zijn
heel open geweest, omdat de investering die we deden, voor jullie
allemaal was. Het was niet voor mij, of wat dan ook. Het is gedaan in
naam van de Stichting. Het is niet gedaan in een persoonlijke naam of
iets anders.

Ik kreeg een doodsbedreiging van een kenniszoeker, ze gaan het boek
openen, ze gaan het vernietigen. Niets kan vernietigd worden. Een van
de mensen waar je zoveel van houdt, heeft ons zo bedreigd, omdat hij
denkt dat hij erin geluisd is. (1:56). Maar we zijn erin geluisd door
iemand die dicht bij Kenniszoekers kwam, en hij deed alsof hij alles
was, maar hij werkte samen met één van de grootste oplichters ter
wereld.

En ja, we hebben wanhopige financiële steun in welke vorm dan ook
nodig om hier doorheen te komen. Maar Stichting is? We komen er wel
uit. Zelfs in de afgelopen week, 10 dagen, zelfs vandaag, zijn we niet
thuis, we zijn ver van huis, proberen een soort van stabiliteit te krijgen,
stabiliteit te brengen totdat we dit ding kunnen uitzoeken.

Het is niet het verlies met een paar duizend, het zijn miljoenen die
verloren zijn gegaan, en opgezet. Dan in dat proces kwamen we
erachter dat de Kenniszoekers die eigenlijk de Keshe Foundation
bedrogen, en jij hield zoveel van hem, door leugens en bedrog. Op een
bepaalde manier, opende het de dingen die we niet zagen. En als we
komen tot, duw aan de duw, zoals we in het Engels zeggen, ik open de
boeken.
Wij hebben hulp nodig, de Stichting heeft hulp nodig. Het onderwijs

van vandaag komt niet uit Oostenrijk. Ik ben ver weg van. Hopelijk ben
ik op tijd terug voor morgen. We hebben hulp nodig. Daarom kwamen
we bij u als lening, als wat, ja.



We kunnen veel goud creëren door ons systeem en steun, maar dat
zal niet helpen. Het zal een ander misbruik worden. Wat we proberen,
wat jij noemt, af te schaffen, te brengen, te doen, te duwen, te worden.

Ja, het was een groot verlies. En ongeveer zes, zeven kenniszoekers
zijn bij ons betrokken geraakt. We proberen ze uit te zoeken. Maar we
hebben de stabiliteit gebracht om de Keshe Foundation uit te breiden,
maar er is meer nodig dan dat. We hebben een paar honderdduizend
nodig om ons door de tussentijd heen te helpen, (1:58). totdat we weer
stabiel zijn.

We hebben veel geld verloren in Ghana, in Italië en op andere
plaatsen, maar we hebben altijd gesteund. We stonden altijd op. Maar
dit werd systematisch opgezet, om de Stichting op een zeer
systematische manier leeg te laten lopen, door een van de grootste
bedrijven ter wereld. Nu praten we met mensen die we spreken. Zelfs
zij zijn verbijsterd hoe deze operatie wordt geleid. Vroeg of laat zal het
in het nieuws komen, het is niet iets dat alleen wij u vertellen.

Het is zo groot dat het in het internationale nieuws zal komen, omdat
het moet, want er zijn veel, heel veel mensen, plus Stichting Keshe is
geraakt door deze mensen. We blijven er in het openbaar buiten. Maar
je zult het heel, heel snel zien. Ja, we hebben hulp nodig. Zelfs vandaag
nog. Er moeten veel rekeningen betaald worden, we dekken zoveel
mogelijk. Er is veel steun nodig, we doen wat we kunnen, en er zijn vijf
of zes mensen die ons oprecht hebben geholpen en voor wat we
hadden, zullen ze worden terugbetaald, maar wij zaten ermee en zij
zaten ermee. We zullen proberen de positie op te lossen, maar dat is
niet zo gemakkelijk. We begonnen terug, als zeer min, we proberen
gewoon evenwicht te brengen dat de vestiging kan draaien zoals het is.
Zoals ik al zei, we speelden een zeer open kaart. Maar we kregen de
levensbedreiging van één van de kenniszoekers, en deze zaak zal niet,
hoe je het noemt, licht worden opgevat door de regeringen en de
ambtenaren.

Nog een vraag? (2:00).

Vraag: ... Hallo meneer Keshe, dank u voor deze leer, die het verband
legt met de boeken die u hebt geschreven. Zo kan men elke kosmische
straal gelijkstellen aan een "pmtisch", en wat mij betreft wordt alles
duidelijker, dankzij u.

K- Ik denk dat als je teruggaat en de boeken opnieuw leest vanaf het
begin, met de kennis van wat we onderwijzen en wat we geleerd
hebben in de kosmische stralen, en het begrijpen van de afgelopen



weken. Want nu is het hetzelfde verhaal. Maar het heeft een andere
betekenis.

Op een bepaalde manier, toen ik dit boek las, was ik niet verliefd, ik
wist het niet, zelfs niet gemeen. Wat het over liefde ging. Maar nu ben
ik verliefd, nu begrijp ik...
wat het betekent, het verhaal in het boek. Ik voel het, omdat ik er nu

een band mee heb. Ik voelde het. Het is dat soort manier.

Zoals ik al zei, deze boeken zijn geschreven, en je neemt er uit volgens
je begrip, volgens je, wat ik noem, helderheid van Ziel. Dat is meer dan
mentaal bewustzijn.

Over een paar maanden, als we naar het volgende niveau van de leer
gaan, dat verder gaat dan kosmische straling, dan zul je, als je het boek
opnieuw leest, een nieuwe dimensie zien. En het mooie hiervan is, dat
als je eenmaal leert, het bij je Ziel blijft en dan een kennis voor je wordt
op je reizen door het universum. Het zal heel interessant zijn. (2:02).
Lees het eerste, lees boek één, lees boek twee, lees boek drie, en dan
zul je begrijpen hoe ver je bent gekomen. Zoals ik lang geleden zei
tegen Dirk Laureyssens, zegen zijn Ziel. Ik zei, deze zijn als het Oude
Testament, het Nieuwe Testament en het Toekomstige Testament.
Afhankelijk in welk deel van de geschiedenis van de tijd je jezelf hebt
opgesloten als Jood, Christen, Moslim, of wat dan ook die in de
toekomst zou kunnen komen.

Het is het begrijpen van de kennis op een nieuwe manier, het woord
?? kan niet veranderen. Zoals je vanmorgen zag, liet ik je zien hoe we
röntgenstralen maken. En in hetzelfde begrip, als je het werk van
plasma begrijpt, hoe je kosmische stralen maakt. En dan begrijp je zelfs
hoe technologie is ingebed in veel kennis, het is aan jou om het te
ontcijferen. En als je het ontcijfert, word dan niet arrogant dat je het
allemaal weet, maar nederig dat je het genoegen had, de gave om het
te begrijpen.

Nog een vraag?

Vraag: Geachte heer Keshe, dank u voor weer een inzichtelijke en
verheffende workshop. Wat betreft morgen, vrijdag 20 januari, wordt
ons gevraagd om verheffing van de Profeten uit het verleden. Op dit
moment zijn er ook mensen die denken dat zij profeten van het heden
zijn. Een aantal van hen komt bijeen op het Economisch Forum in
Davos, Zwitserland. Moeten wij ons met hen verbinden en hun Zielen
en in hun STP verheffen, zodat zij niet langer chaos kunnen
veroorzaken op deze planeet? (2:04)



K- Zie je, je wilt de soldaten op de grond één voor één bevechten, of je
onderhandelt met de generaals, dat de soldaten de instructies
opvolgen. De mensen in Davos zijn gewoon een stelletje soldaten,
hetzelfde als de anderen. Je moet de gelovigen eruit halen. Niemand
van hen die je in Davos ziet, of een ander forum als dit, is zonder religie,
zonder een manier om in de Schepper te geloven. Boeddhistisch, in de
vorm van, waarschijnlijk Chinees.
Christenen in de naam van de Bill Gates en de anderen. En de Joden

in de andere namen, en de Moslims in de vorm van de Saudi's.

Ze zijn er allemaal, maar ze zijn niets, omdat ze allemaal het Boek
volgen, of de mentaliteit, of de emotie die ze in hun STP hebben
gecreëerd in de naam van religie. Dus, wil je één voor één gaan
onderhandelen met de rebellen? Of wilt u aan tafel gaan zitten met de
chief's en hen vertellen om de rebellen op de lijn te krijgen? Ik geef de
voorkeur aan het tweede, je hebt te maken met een handvol. Je hoeft
niet om te gaan met honderden, en dan duizenden, en miljoenen.
Het interessante is dat veel van deze mensen die u volgt en die elk jaar

naar Davos komen, de afgelopen jaren in verschillende vormen in
ongenade zijn gevallen. Davos is het venster voor misbruik, planning
van het misbruik, en hoe succesvol al het misbruik is geweest. We
zagen een man die een computer man was, nu is hij aan het
vaccineren, (2:06). en nu eist hij dat de dieren worden gevaccineerd. En
dan weten we dat de vaccins die hij twee jaar geleden promootte, de
oorzaak zijn van het hogere sterftecijfer. Ik noem hem de engel des
doods. Het maakt niet uit hoe hij zich presenteerde in Davos. ?? Ik was
de afgelopen 48 uur of zo met wat ambtenaren, en ik legde ze in
verschillende hotels uit, dat hij en zijn team begin 2000 in Nederland
de Keshe Foundation overnamen. Want dan zou hij. We zouden geen
kennis hebben gehad van de huidige kennis, en dat is ?? de manier
waarop ze het konden gebruiken, om je te misbruiken.

Dit zijn voetsoldaten. Reken af met de generaals, zij regelen hun
voetsoldaten wel. Vergeet Davos, het is iets, zoals ik het noem, een
plek voor de misbruikers, om te laten zien hoeveel ze kunnen
misbruiken.

We zagen het gisteren in een van de zijgesprekken, of
hoofdgesprekken dat een van de grootste dingen, als het gebeurt, als
je de implicaties ervan begrijpt, de Saoedi's zullen afrekenen met alle
valuta die niet meer door de Amerikaanse dollar worden ondersteund.
Het klinkt niets, maar internationaal zal het chaos brengen. Wat
betekent dat de Saudi's zich hebben aangesloten bij BRICS, omdat ze
zich nu niet meer hoeven te verschuilen achter dollarwaardering. Ze
staan op hun eigen waardering. Daarom zijn Saoedi's die kant op



gegaan. Vroeg of laat horen we dat een ander nieuw lid van de BRICS
de Saudi's zullen zijn. Maar waarom doen ze dit? Wat is de implicatie
ervan? Wat is de toepassing ervan? (2:08).

Als het gaat zoals het gaat, en we meer invloedrijke regeringen krijgen
die direct of indirect deel uitmaken van BRICS, wordt het hele systeem
letterlijk terug naar het ruilhandelssysteem van vroeger. Ik ruil met de
Amerikanen voor twee glazen voor een fles, ik ruil met de Afrikanen
voor vier glazen voor een fles, omdat de Afrikanen het niet hoeven te
geven, maar de Amerikanen wel. Dat is de verandering.

Bid niet voor, je kunt de Zielen verheffen, of je kunt ze niet verheffen.
Want je moet begrijpen, zoals ik al eerder zei, dat de fysieke oorlog
voorbij is. Nu is het een godsdienstoorlog, en we moeten naar de bazen
gaan, niet naar de regeringen. Je hebt de mensen veranderd in je werk.
Afgezien van Oekraïne, zien we nergens ter wereld oorlogen als

zodanig. We hebben de fysieke vrede bereikt, nu moeten we de, wat wij
noemen, dimensie van de "misbruikers van de ziel", dat zijn de religies,
bereiken en je zult overal vrede vinden. Dus, morgen is niet dat je gaat.
Je zult er zijn om hen te ontmoeten, te verheffen, te geven om
verheven te worden, er zit meer in.

En als iemand van jullie dat punt bereikt, beschouw jezelf dan als
nederig genoeg, dat je die bijdrage zou kunnen leveren om hem te
verheffen. Word er niet arrogant van. En dan zul je het begrijpen.

Nog een vraag?
V: .. In een klas herinner ik me dat u zei, dat in het werk van

wetenschappers een deel van hun Ziel zit. (2:10). In uw boek zit de
emotie van uw Ziel. En als we het lezen begrijpen we dat deze emotie,
of elk fragment ervan, als die lijnen van veldstromen zijn, die ons uw
aanwezigheid brengen, of op een andere manier ons naar "u" brengen.
Ik weet het niet. Op een bepaalde manier is het alsof elke lijn van die
emotie een sleutel is voor een deur naar het universum van kennis.
Mijn vraag is, hoe voeg je die emotie met die kracht toe aan wat je doet
in de materiële staat? Ik hoop dat je mijn vraag begrijpt.

K- Het is heel gemakkelijk, probeer het gewoon te leven. Probeer het
te begrijpen en maak het deel uit van je leven. Heel eenvoudig. Het
hele proces is, nu begrijp je, met wat we begonnen te onderwijzen over
de Ziel. Vooral in Brazilië, hoeveel mensen gingen ondersteboven toen
we het eerste vredesverdrag vrijgaven dat je ondertekende met: "Ik
teken mijn lichamelijkheid en mijn ziel." Hoeveel Brazilianen schreven
terug naar de Stichting, "Ik heb mijn ziel aan Christus toegezegd, maar
ik kan jullie mijn lichamelijkheid geven." En ik lachte elke keer als ik



deze las, afkomstig uit de katholieke landen met een sterke katholieke
achtergrond.

En nu gaven jullie je ziel aan Christus als Brazilianen, als verschillende
geloven van de "72 schepen van Christus" in verschillende namen. Nu
zullen jullie ontdekken dat jullie het moeten geven om hem te
verheffen en het brengt vrede terug voor jullie allemaal, in het fysieke
leven. Hoe denkt u? (2:12). Wat je altijd dacht dat je vroeg: "Christus,
help me." Nu is het er voor u om te helpen, om terug te brengen, voor
hen om het niveau te begrijpen dat u begreep over de vrede in de
dimensie van de Geest van de man.

Dan begrijp je het. Je kunt de kennis gebruiken om veel mooie
voorwaarden te scheppen. En ik vraag me af hoeveel van jullie
Brazilianen morgen, ik denk dat er ongeveer 20 - 30 van jullie in totaal
zijn, zullen komen met het sterke geloof dat jullie hebben, om te
begrijpen, ben ik geworden, heb ik de gave gehad, ben ik vereerd om
nederig genoeg te zijn om te geven aan iemand die altijd aan mij gaf,
voor wat hij tekort komt?

Op een bepaalde manier heb ik dit onlangs uitgelegd aan een van de
kenniszoekers. Het is dat je naar een koning gaat, en hij heeft alles, je
zit naast hem, hij lijdt onder de liefde, gebrek aan liefde, omdat
niemand hem ware liefde toont, behalve dat ze hem de koning
noemen omdat het moet, en ze buigen voor hem. Er is een oud
Perzisch spreekwoord, wij zeggen, "kom en blijf een nacht bij mij, dan
begrijp je mijn ware gevoelens." Je blijft één nacht bij de koningen en
komt erachter wat ze tekort komen. Het maakt niet uit of hij een
gouden kroon is, of een "doorn".
Wat je dacht dat perfectie was, heeft een beetje meer nodig om

perfect te worden. En daardoor, als het volmaakt is, zal de rest ook
volmaakt zijn. (2:14).

Ik vraag me af hoeveel van jullie die sterk geloven in welk pad dan ook,
begrijpen dat een deel van je ziel, het maakt niet uit hoe weinig, deel
wordt van de ziel van waar je in gelooft, in het geloof van de man, het
pad van kennis. En dan noem je het welke religie je maar wilt, en dan
vinden we vrede, wij allemaal samen op een of ander niveau.

Kennis is kennis als het een instrument is om te delen, en om meer
kennis en vrede te brengen aan de anderen. Anders is het geen kennis.
En dit is wat we
gehouden in alle leringen. Wij blijven altijd Kenniszoekers, omdat wij

de Kennis van de Schepping zoeken, en niet de arrogantie van het ??
hebben.



Nog een vraag?

Vraag: ... Wanneer het fysieke lichaam zijn sterfpunt bereikt, en als het
STP zijn hoogtepunt om met het STM te fuseren nog niet heeft bereikt,
wat gebeurt er dan met het STP op dit punt? Kapselt het de Ziel van de
Mens in en begint het de rol te spelen van de lichamelijkheid van de
Ziel van de Mens op die andere reis?

K- Het bereikt nooit, het is onmogelijk. Het vindt een weg om te
geven, te delen.

We hebben het gezien bij de kenniszoekers die door het
vluchtsysteem gingen. (2:16). Dat wanneer de Ziel van de Mens, de
energievelden, het innerlijke deel van wat wij noemen, de Ziel van de
Mens hen passeert, wanneer wij met sommigen van hen praten, zij
zeggen: "Wij horen u, maar alles is wazig, wij zien niet, het is alsof wij
achter een gordijn zitten." Omdat het dat dynamische veld van de Ziel
is.

Dus toen de Ziel van de Man de STP passeerde, waar je voorbij kwam,
dat je dat gordijn ziet, had het een wisselwerking met alles? Of was het
zo, dat het het gewoon passeerde, omdat het zo zwak was, dat het het
niet eens voelde? En de grootste vraag zal zijn, als we er met een door
de mens gemaakt systeem in slagen deze toestand te creëren, hoe
zouden jullie als mensen hetzelfde kunnen doen?

Een van de redenen waarom we een paar, een koppel, hebben gekozen
om naar de maan te gaan, of naar de ruimte, is dit. Dat de liefde van de
partner de STM uitbreidt, die uitbreiding passeert de lichamelijkheid die
de man in staat stelt de volgende excursie te maken.

In zekere zin, als je met je partner op de Maan bent, wordt hij of zij het
systeem in Linz, als je het zo bekijkt. Zodat je Ziel zich kan uitbreiden,
zodat de STP wordt ingekapseld door de Ziel. Dat je in zekere zin de
Verbeterunit voor je partner wordt, net zoals je partner voor jou wordt.
(2:18).

Daarom koos ik bewust de eerste twee passagiers, als de twee
geliefden die... als je ze ziet, zo toegewijd zijn. Als de een spreekt is het
alsof de ander spreekt. Dat in zo'n evenwichtig, Zielig niveau, de één het
systeem van de ander wordt voor de liefde, voor de Ziel om uit te
breiden.



Het hele doel van de Schepping was de liefde van de God, wat wij
noemen, een van de geneugten van het mens-zijn, om lief te hebben.
Wanneer je liefhebt geef je alles. Je breidt uit om te geven. In die
positie, wanneer je Ziel zich uitbreidt, wordt je lichamelijkheid, de STP
erin ingekapseld. En dan heb je hetzelfde gedaan met je geliefde, dat
het de bron wordt. We willen allebei terug naar de Aarde, we willen
allebei in de ruimte leven, we willen allebei naar Mars, we laten de
conditie van de positie over aan de ander, aan hen om te beslissen, niet
aan ons.
De eerste twee reizigers van de Keshe Foundation
zijn de "ware geliefden" met elkaar. Wij hebben niet willekeurig

gekozen, omdat dat hun liefde zal brengen om te worden gedeeld met
de rest van de mensheid om het te vullen, om het punt van verheffing
te zijn. Dus, je STP, als je dat hebt, als je het begrijpt, als je kunt
onderwijzen, als je technologieën kunt ontwikkelen, om dat toe te
laten, zodat je het kunt voelen, dan ga je naar de volgende stap van,
heb je de fysieke dimensie nodig om te leven?

Het is als mensen die bij ons kwamen, en ik hield ze in de machine,
twee, of drie keer, tien keer. (2:20). Ik kan het niet voelen, ik kan het niet,
er is niets gebeurd. Omdat je niemand hebt om de liefde aan te geven,
die de liefde die je geeft kan bevestigen. Dat laat de Ziel zich
uitbreiden. Hoe wil je verder gaan, als mijn systeem je niet kan
verraden. Kan alleen voldoen aan wat je werkelijk bent, wat je wilt doen.

We hebben veel kenniszoekers die naar Linz kwamen, die dit nooit
begrepen hebben. En stap voor stap open ik de deuren. Hoe komt het
dat we twee geliefden hadden, twee meisjes, ze kwamen, een van hen
is zo in, ze zijn zo verliefd op elkaar, deze twee vrouwen. En zo, gevend,
elkaar en hun familie liefhebbend. Dat het niet uitmaakt waar ik ze
neerzet, ik kan ze ophalen.

Ze zeggen dat ze niet naar de maan willen. Ik kan ze naar de maan
sturen. Ze hoeven niet eens in mijn buurt te zijn. Maar omdat de bron
van het geven, dat omhulsel van de uitbreiding van de Ziel deel
uitmaakt van hun leven.

Dus, hebben we de fysieke verhoging nodig? Of hebben we de
uitbreiding nodig, of de dood voor de
STP, om zijn energie, of een deel ervan, aan de Ziel door te geven? Het

is zoals letterlijk wanneer je op het punt van de dood komt. Het is als
een moeder en een kind die aan een klif hangen. En de moeder heeft
een pakje eten bij zich, en ze geeft het eten aan het kind dat bovenop
hangt. Ze zegt, "neem jij maar en ga, het maakt mij niet uit, ik val van
de klif, ik heb mijn leven geleefd. Het is geen verschil."



Dat wat overtollig is, dat de Ziel toelaat wordt aan het kind gegeven op
het punt van de dood, dat is de STM. (2:22). Je neemt wat je nodig hebt,
Ik heb, Ik heb alles voor je gedaan om geschapen te worden, om
gevoed te worden, om zelfstandig te overleven in de wereld. Dat is alles
wat het is. We geven er alleen andere namen aan. De moeder en het
kind, als een moeder het overleven van het kind belangrijker vindt dan
haarzelf...

Die moeder is de STP. En het kind is de STM, die vrijheid krijgt, door te
nemen wat de moeder te geven heeft, en zelfs zij offert haar eigen
fysieke dimensie op. Niets meer. Gewoon woordkeuze en naamgeving.
Als je niet meer ziet wat je verder aan je kind kunt bijdragen, stuur je
haar naar een kostschool, stuur je ze naar een ander land om meer
opgeleid te worden, om deel uit te maken van een grotere structuur
om succesvol te zijn.

Dit is wat onze STP doet met onze Ziel. Laat het gaan, dat het een
ander kind wordt in de dimensie van de Schepping. Nieuw leven.
We hebben het nooit begrepen, nu begrijpen we het, we zijn hier
verantwoordelijk voor, altijd.
Nog een vraag?

Q: ... (2:24). We hebben onze intentie in de laatste twee maanden erg
op de Geboden gezet. En morgen moeten we ons ook verheffen,
evenals de Profeten. En elke keer komen dezelfde vragen naar boven.
Natuurlijk begrijpen we er vandaag meer van met het nieuwe begrip,
wat we geleerd hebben. Maar er zijn nog steeds veel vragen, maar één
vraag is, de structuur achter de geboden. Ik weet niet of we, voor mij,
daar meer over willen weten en misschien kunt u daar iets over
zeggen.

K- De structuur achter alle geboden is de eenheid, of het begrip
tussen de STP en de STM. "Gij zult niet stelen." De Ziel van de
lichamelijkheid kan niet stelen van de Ziel van de Mens, dat het zijn
verheffing stopt. "Gij zult niet liegen." Omdat je niet kunt liegen tegen
de Ziel. Het gaat niet om het menselijk leven, zoals wij dat
geïnterpreteerd hebben. Het is de relatie tussen de Ziel van de Man en
de Ziel van de Fysiekheid van de man. En de mens gebruikt de emotie
om die chaos, het stelen en de rest te creëren.

Als je werkelijk het geheel, alle geboden begrijpt, is het een relatie
tussen de Geest en de STM, en niets anders. Wij hebben het nooit
begrepen. (2:26). Nu we het begrijpen, zullen we zien wat het betekent,
wat het werkelijk betekent. Het gaat er niet om, "gij zult niet doden",
dat het niet kan doden in zijn Ziel, er niet van kan stelen om het van



zijn verheffing te beroven, dat het veroorzaakt, dat het niet tot wasdom
komt om deel te worden van de Ziel van de Schepper in de entiteit.
Maar in wezen als velden en stralen, is het toch als deel van de Ziel.

Als je een man doodt is er nog steeds een lichaam, onthoofd, de arm,
het been. Dus, de geboden gaan in waarheid over de relatie tussen de
Geest en de Ziel van de Mens, en niets anders. Maar omdat de mens
altijd fysiek is, hoe je het ook noemt, vertaald naar zijn eigen dimensie.

Vraag: De sleutel dan, tussen, om de STP en de Ziel op één lijn te
krijgen, is dat de emoties allemaal in balans zijn, onze liefde, dat er
geen blokkade is, omdat je je niet correct gedraagt.

K- Op vele manieren, als je het zo wilt vertalen. Maar als je evenwicht
bereikt tussen de Ziel van de Mens en de Ziel van de Fysiekheid, zul je
het eeuwige leven vinden in de ware essentie ervan, en niet alleen in
de dimensie van, ik leef langer. Want de twee geven en nemen altijd
van elkaar, of van de omgeving, om het leven en bestaan van de ander
te garanderen. (2:28).

Het eeuwige leven is niet voor het fysieke leven. Eeuwig leven is voor
het kunnen onderhouden van de wisselwerking, het leven, tussen de
Geest en het STM. Daarom kan de één, als de ander zwakker is, super
overgaan om de ander, die in nood is, tegemoet te komen. De ene
wordt zwakker, de andere sterker. Op een bepaalde manier, wanneer je
Ziel je Geest superpasseert, is de Geest veel sterker, omdat het
binnenin is, het heeft ontvangen, het is beschermd.

Nog een vraag?
R: Heb je gezegd dat je deze keer om moest gaan?
K- Ik maak nog één of twee vragen af, ja, en dan kunnen we het

noemen.

V: ... Hoe belangrijk is, want er zijn 10 geboden die zijn vrijgegeven, en
14 die niet zijn vrijgegeven. Is dat de juiste volgorde? Of vermengen de
14 zich met de 10?

K- Het maakt allemaal deel uit van hetzelfde. Het maakt allemaal deel
uit van hetzelfde. Het is één pakket.

Nu besluit je welke van de 24 je wilt verloochenen, (2:30). en je maakt
een nieuwe afspraak met de 14 geboden, of 20 geboden, omdat de
andere vier je niet passen, omdat (dat is) hoe je wilt leven. Nu is het
jouw vrijheid om je eigen, wat ik noem, pad te maken.



Oké, bedankt.
K- Heel erg bedankt. Zijn we klaar Rick?
R: Nou, we zijn klaar met de vragen in de chat, en in de Q&A, en in de

livestream en in de YouTube.

K- Dat is goed nieuws. Hartelijk dank voor vandaag. En we ontmoeten
degenen van u die besloten hebben morgen om 12 uur Centraal
Europese Tijd, en we komen binnen met de nieuwe technologie, die
door onze mensen in het Uno Centrum en laboratorium is gekoppeld
en opgezet. Heel erg bedankt voor vandaag. Dank je wel Rick. En tot
morgen, om 12 uur. Er is mij verteld dat de reservering de komende
twee of drie uur sluit, omdat we de afgelopen 24 uur een vloedgolf aan
mensen hebben gehad. Als je mee wilt doen, schrijf je dan in. Ze laten
het nog een paar uur open, en dan sluiten we het.

Er is een sessie voor februari, die opnieuw ?? de ontmoeting met de
Ziel van de Schepper, nummer twee. (2:32) en dat zal gedeeltelijk
afhangen van de uitkomst van de bijeenkomst van de Universele Raad,
hun beslissing, en de Aardse Raad, in hoe de volgende stap zal zijn.
Hartelijk dank. Tot morgen, of tot volgende week.

V: .. Morgen kunnen we de Ziel van andere profeten

verheffen? K- Elke profeet. Als zij verheffing nodig

hebben zullen zij het ontvangen.

We ontvingen een bericht van Dr. Bararpour dat een deel van het
Iraanse team of mensen die morgen mee wilden doen, niet kunnen, of
misschien niet kunnen, vanwege het zogenaamde nationale examen
voor toelating tot de universiteit, omdat de regering ontdekte dat
sommige mensen vals spelen met hun horloge, of wat ze ook bij zich
dragen. Ze sluiten al het internet voor de duur van het examen. Dus, Dr.
Bararpour en de Iraniërs die in het gebied van het examen zijn, kunnen
er misschien niet bij zijn, of gedeeltelijk,
of op het moment dat het netwerk open ging, met ons meedoen. We

zullen zien waar we heen kunnen. Ja, het is geen grap.
Het is een grappige manier om het te doen. Maar het is gezond

verstand.
K- Omdat je moet onthouden, een van de redenen waarom je zoveel

Iraniërs uit Iran ziet of voor de revolutie, was dat we een, we hadden
een systeem, dat nog steeds werkt, het heet de ?? concur, dat we toen
40 - 50.000 plaatsen voor universiteiten hadden. En we hadden vier of
vijfhonderdduizend kandidaten, en mensen moesten zich inschrijven
voor dit interne examen dat ze met een bepaald cijfer konden
afleggen. Dan kunnen ze kiezen welk vak ze gaan studeren. Dit is nu



verleden tijd. Nu zijn er in Iran 4 miljoen kandidaten en 6 miljoen
plaatsen op universiteiten. (2:34). Deze examens zijn om te beslissen
welke universiteit, of welk niveau je gaat doen, en om daar te zijn. Dus,
het heeft andere vormen aangenomen, maar er zijn nog steeds
mensen die dokter willen worden, maar ze weten niets van biologie,
zoals ik het noem. Dus, het begon hen te bedriegen, in zekere zin. Het
is een nieuwe technologie, en nieuwe ontwikkelingen, en nieuwe
aanpak door verschillende regeringen. Heel erg bedankt voor vandaag,
en we zien je hopelijk binnenkort. Dank je, Rick.
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